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عليرام نورايي:

 به ناچار با »مافيا« خداحافظي كردم

عليرام نوراي�ي، بازيگر س�ينما و تلويزيون كه بيش�تر 
تلويزي�ون  در  امنيت�ي  و  پليس�ي  نقش ه�اي  در 
ش�خصي اش  علاق�ه  مي گوي�د  می ش�د،  دي�ده 
بيش�تر او را ب�ه ايف�اي اي�ن نقش ه�ا مج�اب مي كند. 
عليرام نورايي از حضورش در س��ريال جديد »رخنه« سخن 
گفت. اثري كه برگرفته از پرونده هاي امنيتي است و با همكاري 
سازمان هاي صنعتي وزارت دفاع، سازمان حفاظت اطلاعات 
وزارت دفاع و سازمان صداوسيماي جمهوري اسلامي توليد 
شده اس��ت.  فيلمنامه اين سريال بر اس��اس داستانی واقعي 
نوشته شده است. سريال »رخنه« به كارگرداني علي غفاري 

هر شب ساعت ۲۲ از شبكه اول سيما در حال پخش است. 
اين بازيگ��ر به ايس��نا مي گوي��د: به نظ��رم »رخنه« س��ريال 
خوش ساختي اس��ت و قصه جذابي هم دارد. ش��خصاً از اين كار 
راضي بودم و اكنون به همه همكارانم خسته نباشيد مي گويم كه با 
زحمت و دشواري، اين سريال را براي مردم آماده كردند. اميدوارم 
مردم هم از كار راضي باشند.  نورايي در توضيح اينكه چرا اغلب 
در سريال هاي پليسي - امنيتي ديده مي شود و آيا اين اتفاق به 
علاقه شخصي اش برمي گردد يا پيشنهادها او را به اين سمت برده 
است، اينگونه پاسخ مي دهد: همانطور كه در جريان هستيد قبل از 
سريال »هفت سر اژدها«، من در كارهاي پليسي � امنيتي ديگري 
هم مثل »محرمانه«، »گاندو«، »وضعيت زرد« و »ماتادور« بازي 
داشتم، اما اصولاً علاقه شخصي ام به ژانر اكشن و در كنارش ژانر 
تاريخي است. اين دو ژانر مرا بيشتر مجاب مي كنند، ضمن اينكه 
كارهاي اكشني هم كه در اين سال ها ساخته مي شود اصولاً تم 
امنيتي دارند، يعني ديگر كار پليسي خشن ساخته نمي شود. در 
مجموع اينگونه نقش ها هم زياد به من پيشنهاد مي شود كه خودم 
علاقه دارم و اولويت انتخابي ام است. از طرفي تلاش هايي هم در 
اين زمينه كرده ام تا مهارت هايي را كسب كنم و همين باعث شده 

به ژانر پليسي - امنيتي علاقه مند شوم. 
بازيگر سريال »رخنه« در پي اين صحبت ها در واكنش به اين 

ديدگاه كه وقتي يك بازيگر در ژانري موفق مي شود ديگر همه 
پيشنهادها به همان سبك و سياق پيش مي رود، آيا تمايلي 
به شكستن اين فضا دارد، تأكيد می كند: من اين كار را انجام 
داده ام و در ژانره��اي مختلفي هم حضور داش��ته ام، اما فكر 
مي كنم اينگونه كارها با توجه به موضوعات جذابي كه دارند 
و داستاني كه شايد اكثر مردم اطلاعات چنداني از آن نداشته 
باشند، بيش��تر مورد توجه قرار مي گيرد، وگرنه من به عنوان 
بازيگر كارهاي متفاوت زيادي انجام داده ام. به عنوان مثال در 
سريال »جاده چالوس« يك نقش عجيب و غريب و متفاوتي 
را بازي كردم كه شايد آن س��ريال آن زمان كمتر ديده شد، 
ولي سريال های اين چنيني در ژانر امنيتي بيشتر مورد توجه 

مخاطب عام قرار مي گيرد. 
وي در عين حال عنوان می كند: اينكه مدام به بازيگراني كه در 
يكسري نقش ها جا افتاده اند پيشنهادهاي تكراري مي شود، 
كمي به تهيه كننده ها و كارگردان ه��ا برمي گردد. اغلب اين 
افراد خيلي ريس��ك پذير نيس��تند و اين را كاملًا قبول دارم. 
به نظرم بهتر است اين س��ؤال را از خودشان و كساني كه كار 
كستينگ )انتخاب عوامل( انجام مي دهند پرسيده شود، چون 
ما به عنوان بازيگر خيلي تأثيرگذار نيستيم و اساساً يا انتخاب 

مي كنيم يا انتخاب مي شويم. 
نورايي در بخش��ي ديگر از صحبت هايش درباره  ادامه مسابقه 
»شهروند و مافيا« در شبكه نس��يم هم می گويد: سال گذشته 
ما ضبط نداشتيم و اين مسابقه متوقف شد، چون شبكه نسيم 
يكسري سفارش داش��ت و ديگر خبري نش��د. من هم در يك 
پس��ت اينس��تاگرامي خداحافظي كردم، چون خبري نبود.  او 
درباره جذابيت هاي بازي مافيا كه مدت هاس��ت به پلتفرم ها با 
حضور بازيگران هم راه يافته و تفاوت آنها با »ش��هروند و مافيا« 
خاطرنشان می كند: من خيلي به بحث مقايسه ورود نمي كنم، 
اما تنها فرقي كه مسابقه »شهروند و مافيا« داشت، اين بود كه 
مردم عادي و كساني كه حرفه اي اين بازي بودند در آن شركت 
مي كردند تا اينكه مورد اقبال عمومي قرار گرفت و كم كم داغ شد. 
اكنون هم مدتي است در پلتفرم ها، همكاران خودم و هنرمندان 
بازي مي كنند و فكر مي كنم آنها هم جذابيت خاص خودشان را 
دارند و قطعاً مردم استقبال مي كنند كه با اين حجم در پلتفرم ها 
در حال ساخت است.  نورايي س��پس در پاسخ به اينكه شما در 
حوزه اجرا هم حضور داشتيد، خودتان را بيشتر مجري مي دانيد 
يا بازيگر می گويد: در ايام نوروز در حوزه اجرا، مس��ابقه »مردان 
آهنين« را داشتم، اما حقيقتاً در بحث اجرا خيلي جديت ندارم و 
دغدغه اصلي ام بازيگري است، چون واقعاً اين كار را دوست دارم. 

رفت و آمد سيمرغ پرحاشيه به جشنواره فجر

دبير ستاد انتخابات معاونت صدا خبر داد
مناظرات راديويي در شبكه هاي ايران و انتخاب

   سيد مرتضي ذاكر
دبي�ر س�تاد انتخاب�ات معاونت ص�دا با اش�اره ب�ه اينكه 
اطلاع رساني و آگاهي بخشي جزو رويكرد هاي اصلي راديو 
انتخاب است، گفت: برنامه هاي مناظراتي سيما به صورت 
زنده و همزمان از راديو ايران و انتخاب پخش خواهد ش�د. 
رضا كوچك زاده تهمتن، دبير س��تاد انتخاب��ات معاونت صدا 
و مدير راديو انتخاب در نشس��ت خبري معرف��ي برنامه هاي 
انتخاباتي معاونت صداي رس��انه ملي گف��ت: از پنجم خرداد 
شاهد راه اندازي راديو انتخاب بوديم و اين راديو تا يك روز بعد از 
برگزاري انتخابات )۹ تير( ادامه خواهد داشت. تجربه چند دوره 
برگزاري راديو انتخاب ما را به س��طح جديدي از ارتباط گيري 
با مخاطب رس��انده، كه ش��امل ارتباط مردم با مردم، مردم با 
مسئولان، مسئولان با مسئولان و مسئولان با مردم است. تلاش 
كرديم در س��طح مردم با مردم و مردم با مسئولان تصويري از 
آنچه   مردم از رئيس جمهورش��ان انتظار دارند، طراحي كنيم. 
برنامه هاي مناظراتي س��يما به صورت زنده و همزمان از راديو 

ايران و راديو انتخاب پخش خواهد شد. 
دبير س��تاد انتخابات معاونت ص��دا هدف از راه ان��دازي راديو 
انتخاب را برگزاري انتخابات پرش��ور و با مشاركت بالا دانست 
و افزود: اطلاع رساني و آگاهي بخش��ي جزو رويكرد هاي اصلي 
راديو انتخاب است. رسانه هاي معاند با به راه انداختن جنگ هاي 
تركيبي و شناختي  به دنبال ايجاد يأس و نااميدي هستند. ما 
تلاش كرديم اهداف رس��انه هاي معاند را خنثي كنيم. يكي از 
راهبرد هاي محوري راديو انتخاب اميدافزايي و ايجاد نش��اط 

اجتماعي در جامعه با هدف مشاركت پرشور انتخاباتي است. 
كوچ��ك زاده تهمتن درباره س��اختار برنامه ها براي پوش��ش 
انتخابات توضيح داد: هفت عنوان برنامه كمربندي براي راديو 
انتخاب تعريف كرديم، كه از ۶:۳۰ صبح شروع شده و تا 1۲ شب 
ادامه دارد. برخي از برنامه هاي شبكه گفت وگو محور بوده است. 
تلاش كرديم از ظرفيت هاي جذاب برنامه سازي در راديو انتخاب 
استفاده كنيم. برنامه هاي گفت وگو محور در پنج سرفصل كلان 
همچون فرهنگي، سياسي، اقتصادي، اجتماعي و علم و فناوري 
اس��ت، تا بتوانيم انتظارات نظام كارشناسي كشور و مردم را از 

دولت آينده داشته باشيم. 
دبير س��تاد انتخابات معاونت صدا درباره دو مس��تند راديويي 
به مدت ۳۰ دقيقه كه براي نامزد ها در نظر گرفته شده، گفت: 
بنايمان بر اين بود از دو مستند تلويزيوني در شبكه هاي راديويي 
استفاده كنيم، اما پخش مستند تلويزيوني در راديو ممكن است 
پيام را كامل  منتقل نكند. هر كدام از نامزد ها دو مستند راديويي 
توليد مي كنند و بر اساس جدول پخش��ي كه ستاد انتخابات 

سازمان مشخص مي كند، در اختيار شبكه ها مي گذارند.

    رادیو

    مصطفي شاه كرمي     چهره
خب�ر جالب اي�ن اس�ت ك�ه از روزگار كنار 
گذاش�تن س�يمرغ بهتري�ن فيل�م از نگاه 
مردم، براي احترام به رأي مردم و جلوگيري 
از ضايع ش�دن حق فيلمس�ازان ب�ه دوران 
بازگش�ت مجدد اين جايزه به  خاطر احترام 
ب�ه رأي مخاطب�ان و كمك به فيلمس�ازان 
رسيده ايم؛ قدرت منطق و توان بالاي اقناعي 
اس�تدلال چنين تصميمات�ي در هيچ جاي 
دنيا نظير ندارد، دقيقاً مثل اس�تدلال هايي 
كه زماني مسئولان براي جدايي و ادغام دو 
وزارتخانه بازرگاني و صنايع ارائه كرده بودند. 
روز گذشته فراخوان بخش ملي چهل  و سومين 
دوره جش��نواره بين المللي فيلم فجر از سوي 
دبيرخانه اين رويداد س��ينمايي منتش��ر شد. 
اين فراخ��وان ب��ا تغييراتي در بخ��ش جوايز، 
مستند و كوتاه منتشر ش��ده كه مهم ترين آنها 
بازگش��ت دوباره جايزه جنجال��ي و پر حرف و 
حديث سيمرغ مردمي اس��ت؛ جايزه اي كه در 
هيچ كدام از جش��نواره هاي حرفه اي و س��طح 
بالاي دنيا نظير و مش��ابهي ندارد، چه اينكه به 
نوعي نقض كننده رويكرد حرفه اي آنها محسوب 
مي شود، به خصوص زماني كه با آراي داوران آن 

جشنواره متفاوت باشد. 
   شروع يك سيمرغ

جايزه سيمرغ مردمي جش��نواره فيلم فجر بعد از 
گذشت سه سال از حذف شدنش قرار است امسال 
مجدداً به اين جشنواره برگردد. مسئولان جشنواره 
فيلم فجر دقيقاً با همان اس��تدلالي كه س��يمرغ 
مردمي را حذف كردند، مجدداً با همان استدلال 

مي خواهند آن را برگردانند؛ احترام به رأي مردم!
سيمرغ بلورين »بهترين فيلم از نگاه تماشاگران« 
از س��ال ۷۶ و همزمان ب��ا ش��انزدهمين دوره 
جشنواره فيلم فجر بود كه به عنوان جديدترين 
جايزه اين رويداد س��ينمايي به فهرست جوايز 
آن اضافه شد. در آن س��ال آژانس شيشه اي به 
كارگرداني ابراهيم حاتمي كيا اولين فيلمي بود 
كه موفق به كسب س��يمرغ مردمي از جشنواره 
فجر گرديد. رفته رفت��ه دريافت اين جايزه براي 
فيلمسازان به چند دليل اهميت پيدا كرد تا جايي 
كه اين جايزه به عنواني يكي از مهم ترين جوايزه 
جش��نواره فيلم فجر محسوب مي ش��د. تجربه 
 سال هاي گذشته نشان مي دهد كه يكي از دلايل 
اهميت اين جايزه آن است كه قبل از قرار گرفتن 
فيلم در صف اكران عمومي، عيار آن مش��خص 

مي ش��ود و تا حدودي فروش گيشه را مي توان 
بر مبناي آن پيش بيني كرد. يكي ديگر از دلايل 
اهميت يافتن اين جايزه براي فيلمسازان به نوعي 
تضمين به دس��ت آوردن بي دردسر نمايش در 

بهترين فصول اكران است. 
بالا رفت��ن اهميت اي��ن جايزه به هم��ان انداز 
باعث بالا رفتن عرصه رقابت بين فيلمسازان و 
صاحبان آثار حاضر در جشنواره فجر شد. اين 
مسئله زمينه بروز تخلفات و گاه شعبده بازي هاي 
عجيب و غريب برخي صاحبان آثاري را كه در 
كوران اين رقابت ق��رار مي گرفتند، ايجاد كرد 
چه در زماني كه اي��ن آرا به صورت دس��تي و 
توسط خانه سينما جمع آوري مي شدند و چه 
زماني كه نظ��رات مردمي به ص��ورت مكانيزه 

ثبت مي شدند. 
   دستكاري آراي مردمي

برخي س��ينماگران معتقد بودند كه به اشكال 
مختلف��ي در آراي مردمي دس��تكاري و تقلب 
صورت مي گيرد؛ مثلًا عوامل يك فيلم اقدام به 
تهيه تعداد بالايي بلي��ت همان فيلم مي كنند، 
در حالي كه س��الن هاي نماي��ش آن فيلم در 
سانس هاي مختلف خالي از تماشاگر بوده است. 
به همين واسطه بساط فرايند اخذ رأي به شكل 
فيزيكي برچيده و رأي گيري مكانيزه جايگزين 
آن شد، اما ظاهراً افراد متخلف كمي زمان نياز 
داشتند تا حفره هاي اين سيستم جديد را كشف 
كنند، به همين علت اين ش��يوه هم تنها چهار 
دوره دوام آورد و با گذر زم��ان همان اتهاماتي 
كه متوجه روش سنتي بود، در شيوه جديد هم 

عنوان مي شد. 
اين موضوع در دوره چهلم كه جش��نواره فيلم 
فجر با دبيري مس��عود نقاش زاده برگزار ش��د، 
به اوج خود رسيد و در روزهاي پاياني برگزاري 
جشنواره پس از بالا گرفتن حاشيه هاي متعدد 
نهايتاً مسئولان جشنواره به اين تصميم رسيدند 

كه بس��اط اين س��يمرغ بلورين را جمع كنند. 
دقيقاً يك روز قبل از برگزاري مراسم اختتاميه 
س��تاد برگزاري اعلام كرد جايزه بهترين فيلم 
از نگاه تماش��اگران حذف مي ش��ود و مسعود 
نقاش زاده، دبير آن دوره عنوان كرد: »بررسي 
تيم هاي كارشناس��ي نش��ان مي دهد به دليل 
پاره اي اشكالات و از جمله اشكال فني در ارسال 
پيامك كه باعث شده است بعضي از مخاطبان 
دريافت نكنند  و نيز قطعي و اختلال اينترنت در 
بعضي سينماها، نتايج نظرسنجي مردمي براي 

ستاد جشنواره اطمينان بخش نيست.«
   بازگشت حاشيه

بعد از اين اتفاق مجتب��ي اميني به عنوان دبير 
دو دوره بعدي جشنواره فجر نيز با اين استدلال 
كه سازوكار صيانت از آراي مردمي وجود ندارد، 
حاضر به برگرداندن اين سيمرغ به جمع جوايز 
جشنواره نشد. س��ال گذشته روز 1۵ بهمن ماه 
همزمان با چهارمي��ن روز چهل و دومين دوره 
جش��نواره فيلم فجر، محم��د خزاعي، رئيس 
س��ازمان س��ينمايي كه به مركز همايش هاي 
برج ميلاد )محل برگزاري جشنواره فجر براي 
اهالي رس��انه( آمده بود، گفت: »س��ال 1۴۰۰ 
رأي گيري مردمي در جشنواره در حال برگزاري 
بود كه يكسري دوستان اعتراض هايي داشتند 
و بعد از اينك��ه اعتراض آنها را بررس��ي كردم، 
واقعاً متوجه شدم تقلب انجام شده است. آقاي 
اميني امسال براي اين كار پيگيري مي كردند. 
حتي ات��ود زده ش��د، چند كارش��ناس دعوت 
ش��دند تا رأي گيري مردمي را داش��ته باشيم، 
ولي دوس��تاني كه آمدند گفتند نرم افزاري كه 
مي خواهند طراحي كنند، به اين دوره نمي رسد. 
ان شاءالله سال آينده مطمئن باشيد، رأي گيري 

مردمي در جشنواره خواهد بود.«
چهار ماه بعد از وعده رئيس سازمان سينمايي در 
مورد بازگرداندن سيمرغ مردمي به جمع جوايز 
جشنواره فيلم فجر روز گذش��ته كه فراخوان 
بخش ملي چهل و سومين جشنواره بين المللي 

فيلم فجر منتشر شد، شاهد اين اتفاق بوديم. 
بررس��ي س��ير اتفاقاتي كه در طول اين چند 
س��ال درباره س��يمرغ بلورين رخ داده نش��ان 
مي دهد كه عوارض و صدمات آن به جشنواره 
و اعتبار آن بيش از محس��نات آن بوده اس��ت. 
در واقع اين مس��ئله چيزي شبيه همان بدعت 
اشتباهي اس��ت كه باعث جدا شدن دو بخش 
داخلي و بين الملل جش��نواره فجر شد، ضمن 
اينكه اساس ايجاد اين س��يمرغ در بين جوايز 
اين رويداد يك اقدام انحرافي و غلط بوده است. 
علت طرح اين گزاره به اين دليل است كه اولاً 
مشابه چنين جايزه اي در هيچ كدام از جشنواره 
سينمايي دنيا كه اصطلاحاً در سطح A تعريف 
مي ش��وند، وجود ندارد؛ ثانياً س��ابقه 1۹ دوره 
تناقض آن با تش��خيص هيئت داوران در بين 
۲۴ دوره اي كه اين جايزه در جشنواره اهدا شده 
نش��ان مي دهد نفس اين متناقض بودن باعث 
كم اعتبار كردن آراي داوران جشنواره است كه 
با در نظر گرفتن شاخصه هاي فني و تخصصي 
در مورد فيلم ها اعلام نظ��ر مي كنند، بنابر اين 
بازگرداندن آن بدون فراهم كردن سازو كارهاي 
دقيق و غير قابل نفوذ، اقدام عقلايي و منطقي 

به نظر نمي رسد. 

مسئولان جشنواره فيلم فجر 
دقيقاً با همان استدلالي كه 
سيمرغ مردمي را حذف كردند 
مجدداً ب��ا همان اس��تدلال 
مي خواهند آن را برگردانند؛ 
احت��رام ب��ه رأي م��ردم!

    تلویزیون

اميرالمؤمني�ن ام�ام علی 
عليه السلام:

هي�چ گنه�كارى را نااميد 
مكن. چه بسيار گناه آلوده اى 
كه عاقبتی نيكو يافته است. 

»گزيده تحف العقول«

حذف سريال بدل به خاطر عطاران يا عطاري ها!
    نويد پارسا

درباره توق�ف پخش س�ريال بدل در برخ�ي افواه 
موض�وع برجس�ته كردن ط�ب ايراني - اس�لامي 
ك�ه ح�ول ي�ك عط�اري و خان�واده آن مي گذرد 
ب�ه عن�وان يك�ي از دلائ�ل مطرح ش�ده اس�ت. 
پخش سريال تلويزيوني بدل به كارگرداني علي مشهدي 
كه چندين قس��مت پيش رفته بود با ماجراي شهادت 
رئيس جمه��ور و هيئت همراه متوقف ش��د، اما پس از 
پنج روز عزاي عمومي نيز اين سريال به آنتن تلويزيون 
بازنگشت تا گمانه ها درباره دلايل آن قوت بگيرد.  گفته 
مي شود برخي محافل از نمايش مثبت سنت هايي چون 
طب ايراني- اسلامي رضايت نداشته اند و همين سبب 

شده پخش سريال بدل به طور كامل متوقف شود! 
اين در حالي است كه رهبر معظم انقلاب سال ها پيش 
در سخناني صريح خواهان احياي طب ايراني- اسلامي 
در جامعه شده بودند و اگر يك سريال تلويزيوني با چنين 
رويكردي در سيما توليد ش��ده باشد بايد به طور عادي 
مورد حمايت ويژه مديران سازمان قرار بگيرد. هرچند 
اين موضوع به طور رسمي از سوي هيچ كدام از عوامل 
سريال و مديران رسانه ملي عنوان نشده، اما توقف كامل 

پخش آن گمانه ها را به اين سمت سوق داده است. 
   پخش همزمان 2 سريال طنز از سيما 

از دلايل ديگري كه به اين گمانه زني ها دامن  زده، پخش 
همزمان دو س��ريال طنز ديگر اس��ت كه ش��اهد توقف 
هيچ كدام از آنها نبوديم. دربندون، س��ريالي كمدي به 
كارگرداني حسن لفافيان است كه بازيگراني چون هومن 

برق نورد، اميرحسين رستمي، سياوش چراغي پور و ساعد 
هدايتي در آن ايفاي نقش مي كنند و با محتوا و ساختاري 
كاملًا كمدي روي آنتن مي رود. همچنين س��ريال ۲۸ 
قسمتي »پشت پرده« از ۲۹ ارديبهشت ماه حدود ساعت 
۲1:1۵ در شبكه ۲ سيما آغاز شد. اين سريال كه با حضور 
بازيگراني از جمله رضا شفيعي جم، ميرطاهر مظلومي، 
حسين سليماني، مريم كاوياني، آزيتا تركاشوند، حديثه 
تهراني و برخي هنرمندان يزدي توليد ش��ده به مسائل 
اجتماعي با رگه هايي از اتفاقات طنز مي پردازد. اگرچه 
پخش اين سريال هم مانند س��ريال بدل به دليل وقوع 
سانحه دلخراش س��قوط بالگرد رئيس جمهور شهيد و 
همراهانش متوقف شده بود، اما پخش مجدد قسمت هاي 

باقيمانده آن از پنجم خردادماه از سر گرفته شده است.  
البته برخي رسانه ها در هفته گذشته سعي كردند مسائل 
بي ربطي چون همنامي ش��خصيت اصلي سريال بدل با 
رضا عطاران، بازيگر سال هاي دور آثار تلويزيوني را نيز در 
ارتباط با توقف سريال مطرح كنند كه به طور عادي اين 

مسئله از سوي عوامل سريال تكذيب شد. 
سيمافيلم درباره توقف پخش اين سريال در يك اطلاعيه 
نوشت: »با توجه به محتواي طنز س��ريال و به احترام 
مخاطبان و ايام سوگواري شهداي خدمت و همچنين در 
پيش بودن ايام رحلت بنيانگذار انقلاب اسلامي، تلاقي 
ساعت پخش سريال با مسابقات فوتبال يورو ۲۰۲۴ در 
شبكه ۳ س��يما و در پيش بودن ماه هاي محرم و صفر، 

ادامه پخش اين مجموعه تلويزيوني به زماني مناسب 
در ماه هاي آينده موكول شد. زمان آتي پخش سريال به 

اطلاع مخاطبين محترم خواهد رسيد.«
عليرضا مسعودي  معروف به علي  مشهدي هفته گذشته 
در گفت وگو با خبرنگار »ج��وان« ضمن تأييد موكول 
شدن ادامه پخش سريال »بدل« به چند ماه ديگر گفته 
بود: ما نمي خواستيم بين زمان پخش اين سريال وقفه 
بيفتد و از ابتدا براي خوب كردن حال دل مردم جامعه 
آن را ساختيم. از ابتدا قرار بود اين س��ريال در ايام ماه 
مبارك رمضان و تعطيلات عيد نوروز كه امسال با هم 
تلاقي داشتند، پخش شود. فضاي كار هم به همين دو 
مناسبت مي خورد و در برخي قسمت هاي سريال به بحث 
ماه مبارك رمضان و سفره هفت سين و عيد نوروز هم 
مي پردازيم، اما مطلع شديم كه سريال »هفت سر اژدها« 
به كارگرداني آقاي ابوالقاسم طالبي جايگزين بدل شده 
است.  كارگردان سريال »بدل« در رابطه با علت توقف 
پخش آن تصريح كرد: مديران س��يما تصميم گرفتند 
ادامه پخش اين سريال را به بعد از اين ايام موكول كنند، 
چراكه اولين زماني كه مي شود پخش سريال را شروع 
كرد اين زمان است. البته اين دوستان زمان دقيق پخش 
مجدد سريال بدل را مشخص نكرده اند كه به نظرم اين 
كار بايد صورت گيرد.  بنا بر اي��ن گزارش، احياي طب 
ايراني - اسلامي در جامعه در ميان مافياي داروسازي 
و پزشكي مخالفاني جدي دارد. با اين حال رويكرد كلي 
جامعه نش��ان دهنده نوعي رجعت به سمت استفاده از 

داروهاي گياهي و طب ايراني - اسلامي است.

 آخرين وضعيت محمدعلي بهمني 
از زبان پزشك معالج

محمدرضا هاش�ميان، پزش�ك معال�ج اس�تاد محمدعلي 
بهمن�ي توضيحات�ي درب�اره آخري�ن وضعي�ت اي�ن 
ش�اعر پيشكس�وت و رون�د درم�ان وي ارائ�ه ك�رد. 
محمدعلي بهمني، ش��اعر پيشكس��وت و ترانه س��راي نام  آشنا 
در اثر س��كته مغزي در بيمارس��تان تنديس در جردن بستري 
است. محمدرضا هاشميان، پزشك معالج در تازه ترين مطلبي 
كه صفحه ش��خصي بهمن��ي در فضاي مجازي منتش��ر كرده، 

توضيحاتي درباره آخرين وضعيت اين شاعر ارائه كرده است. 
هاش��ميان با بيان اينكه حال اس��تاد بهمني رو به بهبود است، 
گفت: قرار شده سي تي  آنژيو مغزي در كنار داروهايي كه تجويز 
شده است، جهت بررسي بيش��تر انجام شود. اميدوار هستيم تا 
۴۸ ساعت آينده عمده آسيب هايي كه ايجاد شده كمتر شود و 
مداخلات جنبي نيز نياز نباشد. وي با بيان اينكه در چند ساعت 
گذشته حال اس��تاد بهمني بهتر شده اس��ت، افزود: با توجه به 
داروهايي ك��ه از قبل مصرف مي ك��رده و داروهاي جديدي كه 
تجويز شده است، اميدواريم وضعيت ايشان تا ۴۸ ساعت آينده 
بهتر شود و بتوانيم فشارخون را كنترل كنيم كه نه خيلي پايين 

بيايد و نه افزايش يابد و از نظر نورولوژي و عصبي بهتر شود. 
محمدعلي بهمني متولد س��ال 1۳۲1 در دزفول اس��ت و »باغ 
لال«، »در بي وزني«، »گاهي دلم براي خودم تنگ مي ش��ود«، 
»اين خانه واژه هاي نسوزي دارد«، »شاعر شنيدني است«، »چتر 
براي چه، خيال كه خيس نمي شود« و »من زنده ام هنوز و غزل 

فكر مي كنم« از دفترهاي شعر او هستند. 
----------------------------------------------------

 پويش »هيس، هيچي نيس!«
 راه اندازي شد

س�ريال »هي�س، هيچي ني�س!« ك�ه مدتي اس�ت پخش 
آن از ش�بكه هاي 2 و امي�د آغ�از شده اس�ت، همزم�ان با 
تعطيلات تابس�تانه پوي�ش نوجوانانه خ�ود را آغ�از كرد. 
علاقه مندان مي توانند با مراجعه به اپليكيش��ن »شاد« و بخش 
رويدادها، وارد پويش و كانال مس��ابقه شده و با تماشاي سريال 

»هيس، هيچي نيس!« به سؤالات هر قسمت پاسخ دهند. 
همچني��ن علاقه مندان در بخش ه��اي ديگ��ري از اين پويش 
مي توانند خودشان سؤال طراحي كرده و در مسابقه لب آهنگ 
تيتراژ ش��ركت كنند تا با دريافت جوايز نقدي و غيرنقدي جزو 
برندگان مسابقه باشند.  اين پويش با شعار »چيزايي هست كه 
خيليا نميخوان ت��و بدوني« آغاز به كار كرده اس��ت و در ابتداي 
ش��روع بيش از 1۲ هزار نفر از نوجوان��ان و دانش آموزان در آن 
ثبت نام كرده اند.  »هيس، هيچي نيس!« با اقتباسي از مجموعه 

كتاب »سرگذشت استعمار« ساخته شده است. 
----------------------------------------------------

 آغاز اكران آنلاين انيميشن 
»مسافري از گانورا«

اك�ران آنلاين انيميش�ن س�ينمايي »مس�افري از گانورا« 
ب�ه كارگردان�ي س�يداحمد علم�دار و تهيه كنندگ�ي 
سيدمحمدحس�ين علمدار از فردا آغاز مي شود. اين فيلم 
به زودي در اپليكيش�ن »ش�اد« نيز اكران آنلاين مي شود. 
»مس��افري از گانورا« كه محصول مركز انيميشن سوره است، 
توسط پخش بهمن سبز در دي ماه 1۴۰۲ اكران سينمايي شد و 
در مدت سه ماه اكران توانست با جذب بيش از ۴۲۰ هزار مخاطب 

به فروش 1۴ ميليارد توماني دست يابد. 
اكران آنلاين اين انيميشن سينمايي از امروز) سه شنبه( ساعت 
۲۰ آغاز مي ش��ود. پس از آن اين فيلم ب��راي اولين بار در برنامه 
كاربردي »شاد« نيز اكران آنلاين خواهد شد. اپليكيشن »شاد« 
با حضور بيش از ۹۰ درصد كادر مدارس و ۸۶ درصد دانش آموزان 

سراسر كشور، بيش از ۲۲ ميليون كاربر يكتا دارد. 
»مسافري از گانورا« داستان يك موجود فضايي است كه به زمين 
سفر مي كند و با كمك پسري معلول و دوستانش به جست وجوي 
فرمانرواي گمشده سياره گانورا مي پردازد تا صلح را به سرزمينش 
بازگرداند.  »مسافري از گانورا« اولين اثر بلند سينمايي رويداد 
»رويازي« )نخس��تين رويداد »پيچينگ« تخصصي انيميشن 
ايران( است. اين انيميشن سينمايي با مشاركت بخش خصوصي 
و سرمايه گذاري مؤسس��ه فرهنگي تصوير هنر پاسارگاد شرق، 
صندوق پژوهش و فناوري دانش��گاه تهران، صندوق پژوهش و 
فناوري سپهر و سازمان سينمايي سوره توسط مركز انيميشن 

سوره توليد شده است.

    دیده بان

 »جوان« سابقه و حواشي حذف و اضافه شدن سيمرغ مردمي 
به جشنواره فيلم فجر را بررسي مي كند
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